
  

 

   

Protokoll 

    

 Möte:   Konstituerande styrelsemöte för Södra Norrlands Flygsportförbund (SNFSF)  

 Plats:   Digitalt möte – Microsoft Teams 

 Tid:   Tisdag 2020-04-28  kl 18.00-18:45 

Närvarande:  

Anders Dillner  Ordförande  Sundsvalls Segelflygklubb 

Anders Eriksson  Kassör   Matfors Modellflygklubb 

Bertil Andersson  Sekreterare  Östersunds Flygklubb 

Mikael Nässén  Ledamot  Östersunds Segelflygklubb 
 

Frånvarande: 

Tony Nilsson  Ledamot  Sundsvalls Segelflygklubb 

  

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders D hälsade deltagarna välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Val av sekreterare för mötet  

Bertil Andersson valdes till mötessekreterare. 

 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet beslutades att godkänna föreslagen dagordning 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll, 2020-02-26, gicks igenom och mötet beslutade att justera samt lägga 

det till handlingarna. 

 

5. Val av firmatecknare 

Mötet beslutade att välja Ordförande Anders Dillner och Kassören Anders Eriksson som 

firmatecknare, var för sig. 

  

6. Ekonomisk rapport 

Ingen kassaredovisning är upprättat för kvällens styrelsemöte då det har varit få händelser på 

kontot. 

 

Följande händelser informerade kassören om: 

 

-Utlägg om årsavgift för bankkonto:    -900 kr 

-Avbokningsavgift för inställt årsmöte:   -1475 kr 

-Halva bidraget från Jämtland/Härjedalen har inkommit +1308 kr 

  



 

7. Aktiviteter 2020 
 

1. Redovisning av aktiviteterna i klubbarna minskar, vad gör vi.? 

Styrelsen konstaterar att påstötning och mera information behövs göras för att vi ska bli 

bättre. För att komma igång så föreslogs att en Lathund upprättas. 

Anders D tog på sig uppdraget att göra en sådan 

 

2. Luftrumsfrågor, är det någon fråga som vi ska jobba med ? 

Styrelsen diskuterade luftrumsproblematiken och konstaterade att för segelflygarna i 

Östersund så är det svårt att utöva segelflyg vid Optand då tornet är öppet och flygplan 

skall landa på Frösön. 

De tidigare segelflyg sektorerna T1, T2 och T3 har upphört att existera. 

Anders D tog på sig uppdraget att ta ett resonemang kring segelflyget på Optand. 

 

3. FSF centralt ambitioner med ändring av distrikten. 

Det pågår diskussioner om ändring av distrikten då det finns få aktiva distrikt samt 

avstånden är långa. Inget är beslutat men vi avvaktar vad som händer på området. 

 

8. Övriga frågor 

Kort redovisning om verksamheten i klubbarna. 
 

Sundsvalls Segelflygklubb 

Jobbar med översyner av flygplan inför kommande säsong. 

Ser att antalet provlektioner nu har gått ned markant. 

Skolning ligger förnärvarande nere i avvaktan på Corona utvecklingen. 
 

Östersunds Segelflygklubb 

Har förnärvarande inga lärare, de behöver göra en lärar PC. 

När lärarna är behöriga skall en DTO göras = Skolorganisation. 

Mikael N noterar att intresse finns för att skola på segelflyg. 
 

Östersunds Flygklubb 

Lägre aktivitet än vanligt. 

Skolningen är på gång, har några elever som skall göra klart sin utbildning. 
 

Matfors Modellflygklubb 

Jobbar förnärvarande med översyn av fältet och klubbstuga inför kommande säsong. 

Verksamheten beräknas komma igång i början av Juni. 

 

9. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum tisdagen 2020-05-26 kl 18:00 

Det blir ett Teams möte och Anders E skickar en kallelse. 

 

10. Mötets avslutande    

Ordförande Anders D tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat  

  

 Vid pennan           Justerat av styrelsemöte  

  

 Bertil Andersson         _________________________  


